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Dorpsraad	Neerijse	

 
 

Verslag	vergadering	25 	September	2012	
 

 

Aandachtspunt:	
 Alle  raden  (  inclusief  dorpsraad Neerijse)  hebben  vragen  opgesteld  als  voorbereiding  tot  het  politieke 

debat op 14 September 2012 
 

Agenda:	
De AV  van de Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op DINSDAG 25  september 2012 om 20.12u  in de 
gemeentezaal 'Ten Wijngaerd' te Neerijse. 
 

1/Goedkeuring verslag AV 12/06/2012 
2/Financieel overzicht  
3/Planning Neires Kermes 2013 
4/ Toekomst dorpsraden na politiek debat 14/09/2012 
5/ Evolutie Kerkeveld 
6/ Varia   

Aanwezig:	
Lut Vanachter, Patrick Platton (voorzitter), Guido Wyseure (verslag), Jean‐Pierre De Groodt, Carina Vercammer, 
Peter Hellemans, Lieva Rosseel, Dirk Aerts, Koen Derom, Marie‐Therese Claes, Lieve Claes, Mark Arnalsteen. 

Verontschuldigd:	
Geert Lissens. 

1/	Goedkeuring	verslag	12	juni	2012	
 
Het verslag werd zonder bemerkingen goedgekeurd.  
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2/Financiële	toestand	
De penningmeester geeft het overzicht van de zichtrekening en de spaarrekening.  

3/	Planning	"Neires	Kermes"	
Er zal een specifieke vergadering georganiseerd worden om de planning in detail uit te werken. Voor volgend 
jaar wordt geopteerd voor 4‐5 mei 2013. De zaal wordt zo snel mogelijk vastgelegd en het materiaal van de 
gemeente gereserveerd voor Neires kermes.  
Het  initiatief van het krantje wordt herhaald, dit werd algemeen zeer goed onthaald. Neerijse zingt was ook 
geslaagd. I.p.v. een wandeltocht kan volgend jaar een fietstocht voorzien worden. 

4/	Politiek	debat	14/09/2012	betreffende	de	raden	uit	Huldenberg	
 
Op 14 september 2012, een maand voor de gemeenteraadsverkiezingen, werd een debat gehouden tussen de 
raden en de politieke partijen. Tim Pauwels heeft dit debat gemodereerd.  
 
Alle politieke partijen blijken positief  te staan  t.o.v. de dorpsraden en wensen die actief  te betrekken  in het 
beleid.  Zeer  concreet  zou dorpsraad Neerijse betrokken worden  rond de herinrichting  van de Donkerstraat 
wanneer de bibliotheek zou verhuizen. 

5/	Evolutie	Kerkeveld	
 
De auditeur van de Raad van State heeft zich uitgesproken voor de schorsing van de milieuvergunning. Kort 
samengevat  wordt  o.a.  gesteld  dat  een  milieuvergunning  niet  noodzakelijk  dient  gegeven  omdat  het 
ontginningsgebied is. Indien het milieu en/of de omgeving (zoals het wegennet bvb.) niet geschikt is voor deze 
uitbating  is kan dat wel degelijk een  reden  zijn om de vergunning  te weigeren. De verwarring  tussen  ritten, 
passages, vrachtbewegingen en vrachtwagenbewegingen wordt ook expliciet vermeld. Ook de tegenspraken in 
het dossier over al of niet toename van het verkeer worden vermeld. Ook wordt de beperking tot 132000 m³ 
ontginning zand per jaar als onvoldoende gemotiveerd beschouwd.  
Alhoewel de Raad van State  zich vooral op motivatie en procedure  toespitst  is dit een belangrijke  stap. We 
wachten vol spanning op de definitieve uitspraak. Op zijn minst is de Auditeur van mening dat het verzoek door 
de  buurtbewoners  en milieusteunpunt  gegrond  is  en  dat  de milieuvergunning  nietig  verklaard  zou moeten 
worden.  Belangrijke  kanttekening  is  dat  in  de  milieu‐aanvraag  geargumenteerd  werd  dat  de  uitbating  in 
Wolfshaegen/Neerijse  zou  stoppen  wat  niet  gebeurd  is.  Er  kan  nu  nog  4  jaar  (5  na  het  aflopen  van  de 
milieuvergunning in september 2011) gestort worden. Bij een mogelijke schorsing is nu duidelijk dat  er op zijn 
minst een verkeerde perceptie gecreëerd werd. 

6/	Varia	
‐ Bibliotheek 
‐ Er is een voorstel om een minivoetbal toernooi in te richten bij de gelegenheid van Neires Kermes. Dit moet 
verder onderzocht worden op zijn haalbaarheid.  

9/	Datum	en	agenda	volgende	AV	
 

Volgende vergaderingen is op 11 december 2012 
 
Verslag   Secretaris             Voorzitter 
  Guido Wyseure            Patrick Platton  
 
Goedgekeurd op AV 11 december 2012 


